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ZAPISNIK 
SA 46. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
46. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 13. lipnja  2018. s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 45. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

 
1. Primljeni /poslani dopisi 

         2.   Tekuća komunalna problematika  

         3.   Razno 

         4.   Usvajanje Prijedloga programske aktivnosti Vijeća MO  Brajda-Dolac za 2019. god.  

 

Predsjednica VIjeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, predložila je Vijeću MO da se 
pod točkom 4. Dnevnog reda uvrsti - Usvajanje Prijedloga programske aktivnosti 
Vijeća MO Brajda-Dolac za 2019. godinu. 

 
          Dnevni red  i prijedlog pod točkom 4. je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



     
AD 1.1.   
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis  OGU za komunalni sustav, Direkcije 
plana, razvoja i gradnje, Predmet: Odobrenje.  
Odobrava se zahtjev TD Rijeka plus d.o.o. Rijeka za obilježavanje novih parkirnih mjesta u 
Ulici Pomerio kod kbr.14.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis.  
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Zorke Juretić, u ime stanara Ivana 
Dežmana,  Predmet: Bučni ventilatori u dvorište FINE.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je po primitku e-mail-a dalo jednoglasno suglasnost da 
se  dopis hitno uputi RH Ministarstvu zdravstva, Upravi za sanitarnu inspekciju, 
Sektor županijske sanitarne inspekcije, Službi za Istru i Primorje, Ispostava 
Rijeka, sa zamolbom da se e-mail razmotri i da se navedeni problem riješi, te 
moli očitovanje u svezi navedenog.   
     

AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Ravnatelja Direkcije za mjesnu 
samoupravu, Dragice Fadljević, Predmet; Imenovanje ulica odluka, u svezi imena parka 
Pomerio.  
Vijeće MO raspravljalo je o prijedlogu imena, te je nakon kraće rasprave, većinom glasova 
donijelo 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac većinom glasova suglasno je s prijedlogom imena 
CAMPETTO, koje je ime Odbor za mjesnu samoupravu Zaključkom uvrstio u 
Fond imena ulica i trgova na području grada Rijeke dana 26. svibnja 2018. 
godine, te o istom obavijestio Vijeće MO. 
  

AD 1.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail OGU za komunalni sustav, Direkcija 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Reklama-Krešimirova 10, u svezi reklame FOOD 
CITY.        
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 

AD 1.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Kabinet gradonačelnika Grada Rijeke, u 
svezi poziva na obilazak parka Pomerio uz stručno vodstvo, arhitekte Vladi Bralića, dana 24. 
svibnja 2018. godine, u 17:00 sati.  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac zahvaljuje se na navedenom pozivu. 
 

AD 1.6.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na  znanje dopis Predsjednice GO HSU Rijeka, Ljiljane 
Cvjetović, u svezi obavijesti o balkonu koji je u vrlo lošem stanju, u Ul. Ciottina k.br.10. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac, da je isti dopis uputila OGU 
za komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo, obzirom da je navedeni odjel upoznat 
sa navedenim problemom i da je predmet u  rješavanju. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO Brajda-Dolac. 
 
 

 



AD 1.7. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail OGU za komunalni sustav, Direkcije za 
komunalno redarstvo, Predmet: Dopis Alenu Razumu, u svezi upita Vijećnika MO, Igora 
Sušića sa 45. sjednice Vijeća MO.  
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 
AD 1.8. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail  Zamjenika ovlaštenog predstavnika 
suvlasnika, Sanjina Lovrina, Predmet: Borovi – Prvog maja 14.  
Tajnica MO obavijestila je Vijeće MO da je  navedeni e-mail upućen na više adresa odjela 
Grada Rijeke, te će OGU za komunalni sustav, odgovoriti  g. Sanjinu Lovrinu.  
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO Brajda-Dolac. 
 
AD 1.9.  
Vijeće MO primilo je na znanje e-mail Rijeka prometa d.d. g.Lea Kurilića, Predmet: Početak 
radova u Ulici Blaža Polića.  
 Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 

AD 1.10.  
Vijeće MO primilo je na znanje e-mail Rijeka prometa d.d. , Predmet: Rupe na nogostupu u 
Ul. Ivana Pavla II - obavijest. 
Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 
AD 1.11. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 Kabinet gradonačelnika Grada Rijeka -  Predmet:  obilazak parka Pomerio. 

 Odjel za samoupravu, Direkcija za mjesnu samoupravu,n/p Ravnateljice Dragice 
Fadljević, Predmet: Park Pomerio.  

 OGU za komunalni sustav, Direkcija za prometno redarstvo n/p Ravnatelja 
Roberta Mišana, Predmet: nepropisno parkirana vozila u Ul. Beli Kamik – 
ponovljeni upit.  

 OGU za komunalni sustav, Direkcija za komunalno redarstvo, n/p Ravnatelja 
Alena Razuma -  Predmet: traži se očitovanje  Ravnatelja Alena Razuma, po 
pitanju odlaganja guma i srušenog zida u Ul. Fiorella la Guardia 11- ponovljeni 
upit.  

 OGU za komunalni sustav, Predmet: Zgrada bivšeg Gracijanija, bočni ulaz. 

 OGU za komunalni sustav, Predmet: Ul. Krešimirova 4, zid išaran grafitima. 

 OGU za komunalni sustav, Predmet: odlaganje otpada u Ul. Krešimirova 1. 

 OGU za komunalni sustav, Predmet: Parkovi u MO Brajda-Dolac. 

 OGU za komunalni sustav, Predmet: Prolaz ispod Kapucinskih stuba. 

 OGU za komunalni sustav, Predmet: Parkiralište Ekonomske škole „Mije 
Mirkovića“. 

 Rijeka promet d.d, Predmet: zamolba za sanaciju ograde uz cestu Ul. 
Krešimirova 1. 

 Rijeka  promet d.d.   Predmet: Rukohvat kod stuba iznad Pomorskog fakulteta.  

 Rijeka promet d.d.  Predmet: Sanacija nogostupa u Ul. Fiorella la Guardia od 
k.br. 2 do k.br.4  - komunalni prioritet iz 2014. godine. 

 RH MINISTARSTVO ZDRAVSTVA, UPRAVA ZA SANITARNU INSPEKCIJU, 
Sektor županijske sanitarne inspekcije, Služba za Istru i Primorje, Ispostava 
Rijeka, Predmet: Bučni ventilatori u dvorištu FINE. 



AD 2.1.    
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o slijedećem: 

 u mjesecu svibnju saniran je kolnik u Ul. Blaža Polića od k.br.2 do k.br. 6, komunalni 
prioritet iz 2017. godine. 

 u mjesecu svibnju saniran je nogostup u Ul. Fiorella la Guardia od k.br. 6 do k.br. 14, 
komunalni prioritet  iz 2017. godine.  

 u Ul. Alessandra Manzonia 1 na otoku kod pješačkog prijelaza, srušen je prometni 
znak – Rijeka promet d.d., obaviješten. 

 u Ul. Hauszmanov trg na pješačkom prijelazu srušen stupić – Rijeka promet d.d., 
obaviješten.   

 otuđen stupić u Ul. Beli Kamik 11  - Rijeka promet d.d., obaviješten.   

 porušena dva stupića i jedan pilomat stupić u Ul. Krešimirova 22 i Blaža Polića 3 – 
Rijeka promet d.d.,obaviješten. 

 Rijeka prometu d.d. g.Leu Kurilicu, upućen e-mail u kojem se moli očitovanje u svezi 
nerealiziranog komunalnog prioriteta iz 2014. godine, sanacija nogostupa u  Ul. 
Fiorella la Guardia od k.br.2 do k.br.4. 

Zaključak:    

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO Brajda-Dolac. 
 
AD 2.2. 
Obzirom da Vijeće MO Brajda-Dolac nije primilo odgovor Ravnatelja Direkcije za prometno 
redarstvo, Roberta Mišana, u svezi dopisa Vijeća MO od 19. svibnja 2018. godine, za 
nepropisno parkiranje vozila na adresi Beli Kamik 1, Vijećnik MO Igor Sušić predložio je 
Vijeću MO da se ponovo pošalje isti dopis.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika MO Igora Sušića. 
 
AD 3.1. 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, obavijestila je Vijeće MO da je bila prisutna na 
sportskim susretima mjesnih odbora Grada Rijeka, Dani Svetog Vida 2018., koji su održani 
dana  02.06.2018. godine. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice Vijeća MO. 
 
AD 4.1. 
Predsjednica Vijeća MO, Gordana Šopić, obrazložila je Vijeću MO, prijedlog programske 
aktivnosti Vijeća MO Brajda-Dolac za 2019. godinu. 
Zaključak: 

   Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog programske 
aktivnosti za 2019. godinu. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri (4) stranica. 
 

 
 
 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 

 


